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 Vernielen ooievaarsnest

Aan de leden van Provinciale Staten

1. Kent u de berichten ‘Bewoners vrezen dat Vestia ooievaars in Bomenwijk voorgoed

verjaagt’1 en ‘Nest van ooievaars in Bomenwijk wordt gesloopt: ‘Het interesseert de

gemeente en provincie geen reet’’2?

Antwoord

Ja.

2. Waarom is de reactie op het bezwaar dat door een inwoner in januari 2021 is gedaan

door de provincie met zes weken vertraagd?

Antwoord

Deze vertraging betreft niet een procedure bij de provincie (Omgevingsdienst

Haaglanden), maar bij de (onafhankelijke) bezwarencommissie.

 

3. Draagt het college er zorg voor dat het ooievaarsnest niet wordt gesloopt als er in

strijd met de wettelijke regelgeving wordt gehandeld door Vestia en gaat het college

handhavend optreden in dat geval?

Antwoord

Voor het verwijderen van het ooievaarsnest is een ontheffing afgegeven door

Omgevingsdienst Haaglanden. Omgevingsdienst Zuid-Holland Zuid ziet erop toe dat

de voorschriften uit de ontheffing worden nageleefd en het ooievaarsnest wordt

gecompenseerd. De gepubliceerde ontheffing is via de onderstaande link in te zien: 

https://omgevingsdiensthaaglanden.nl/files/Publicaties2020/7Jlo-

01%20Tweemolentjeskade_ea_Delft%20Ecoresult_BV.pdf

                                                                                      
1 https://www.ad.nl/delft/bewoners-vrezen-dat-vestia-ooievaars-in-bomenwijk-voorgoed-
verjaagt~accabb8c/
2https://www.ad.nl/delft/nest-van-ooievaars-in-bomenwijk-wordt-gesloopt-het-interesseert-de-
gemeente-en-provincie-geen-reet~a37f1ef7/

https://omgevingsdiensthaaglanden.nl/files/Publicaties2020/7Jlo-01%20Tweemolentjeskade_ea_Delft%20Ecoresult_BV.pdf
https://omgevingsdiensthaaglanden.nl/files/Publicaties2020/7Jlo-01%20Tweemolentjeskade_ea_Delft%20Ecoresult_BV.pdf
https://www.ad.nl/delft/bewoners-vrezen-dat-vestia-ooievaars-in-bomenwijk-voorgoed-verjaagt~accabb8c/
https://www.ad.nl/delft/bewoners-vrezen-dat-vestia-ooievaars-in-bomenwijk-voorgoed-verjaagt~accabb8c/
https://www.ad.nl/delft/nest-van-ooievaars-in-bomenwijk-wordt-gesloopt-het-interesseert-de-gemeente-en-provincie-geen-reet~a37f1ef7/
https://www.ad.nl/delft/nest-van-ooievaars-in-bomenwijk-wordt-gesloopt-het-interesseert-de-gemeente-en-provincie-geen-reet~a37f1ef7/
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Haaglanden?

Antwoord

Ja, er is contact geweest met Omgevingsdienst Haaglanden. 

5. Is het college bereid om de sloop van het betreffende pand per direct stil te leggen?

Zo nee, waarom niet?

Antwoord

Wij zien op dit moment geen noodzaak om de sloop stil te leggen op grond van de

Wet natuurbescherming. Omdat er een ontheffing op grond van de Wet

natuurbescherming is verleend. Zie ook het antwoord op vraag 3.

6. Is er mogelijk al een ontheffing Wet Natuurbescherming verleend voor het vernielen

van ooievaarsnesten en zo ja, welke voorwaarden worden hierbij gesteld?

Antwoord

Zie het antwoord op vraag 3.

7. Indien geen ontheffing is verleend, krijgen we graag inzicht in de voorwaarden die in

een dergelijke situatie worden gesteld.

Antwoord

Voor de locatie is een ontheffing verleend.  Zie ook het antwoord op vraag 3.
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